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Protokoll från stadsdelsnämndens pensionärsråds sammanträde 2006-05-08 
 
Justeras 2006-05-10 
 
 
 
………………………………… ………………………………….. 
Sven Ingvar Larsson  Anita Lundin  
 
Närvarande ledamöter SPF Sven-Ingvar Larsson 
  SPF Clas Hagwall 
  SPF Jutta Askergren 
  SPF Margareta Thörnblom 
  PRO Ingrid Stockman 
 
Närvarande ersättare SPF Rune Hasp 

SPF Yvonne Wendt 
  SPF               Carl-Johan Ihrfors 
  PRO Anita Lundin 
   
 
Föredragande tjänstemän: Marianne Snell, Gunvor Jansson, Inga-Lill Wallin § 3 samt  
Lena Fendert § 4 
 
§ 1. Val av protokolljusterare 
Stadsdelsnämndens pensionärsråd beslutar att utse Sven Ingvar Larsson och Anita Lundin att 
justera dagens protokoll. 
 
§ 2.  Tid för protokolljustering 
Stadsdelsnämndens pensionärsråd beslutar att protokollet ska justeras 060510. 
 
§ 3.  Utvärdering ang Kampementets öppnande 
Inga-Lill Wallin verksamhetschef på Kampementetet informerade om att utvärdering ännu 
inte är klar men kommer att redovisas på nästa pensionärsråd 
 
SPR förutsätter att den kritik som riktades i protokollet från pensionärsrådet 060410 åtgärdas. 
 
§ 4.  Hyressättning inom särskilda boendeformer 
Det har riktas kritik från pensionärsrådet angående hyresättningarna inom särskilda 
boendeformer. Lokalintendent Lena Fendert från Östermalms stadsdelsförvaltning 
informerade om att förvaltningen inte har gjort något i denna fråga eftersom man rättar sig 
efter kommunstyrelsens beslut i frågan. Pensionärsrådet hemställer att stadsdelsnämnden tar 
initiativ till en översyn av hyressättningssystemet. 
 
§ 5.  Föregående sammanträdesprotokoll 
Ordföranden önskar ta del av handikappsrådets verksamhetsberättelse och att pensionärsrådets 
verksamhetsberättelse överlämnas till handikapprådet för informationsutbyte. 
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§ 6.Rapport från äldreboendena 
Representanten för Gärdets vård och omsorgsboende berättade att verksamheten fortgår bra 
och att man förbereder sig för flytten tillbaka till Sandhamnsgatan på Gärdet.  
 
Från Linnegården rapporteras att bemanningen i helgen 060507 varit låg. Förvaltningen 
undersöker saken och återkommer. 
 
§ 7. Information från KPR 
Ordföranden tar upp en rapport från Äldrecentrum-Maten en serviceinsats som hade 
diskuterats på KPR:S möte 060327.  
 
Övriga frågor man tagit upp är att KPR ska inbjuda två representanter från SPR att delta vid 
deras planeringsdag. På planeringsdagen ska man utveckla en verksamhetsplan, ta upp frågor 
som gäller hemtjänst, mat och läkemedelsgenomgångar till äldre. 
 
§ 8.  Yttrande över länsstyrelsen tillsyn av Körsbärsgården 
Pensionärsrådet anser att länsstyrelsen har fastnat i formaliteter. Stadsdelsnämndens 
pensionärsråd anser att förhållandena på Körsbärsgårdens demensenheter kan accepteras 
under förutsättning att förvaltningen kontinuerligt utvecklar och anpassar verksamheten i 
mindre grupper i avvaktan på att demensvård kan erbjudas i boenden som lokalmässigt är 
byggda i mindre grupper. Pensionärsrådet vill vidare att den medicinskt ansvariga sjuk-
sköterskan granskar hur demensvården är utformad på Körsbärsgården.  
 
§ 9.  Social dokumentation 
Förvaltningen har beviljats medel ur Kompetensstegen för bl a utbildning i social 
dokumentation för utförare. En förstudie kommer att ske under våren som ska ligga till grund 
för utbildning och praktisk handledning av vårdbiträden och undersköterskor under hösten 
2006. Samtlig personal ska bli förtrogen med den sociala dokumentationen så att den sker i 
enlighet med gällande lagar och riktlinjer. 2007 kommer dokumentationen att föras över till 
ParaSoL, som är ett it-baserat dokumentationssystem för utförare.  
 
§ 10.  Styckevis och delt – remissvar 
Revisionskontoret har begärt nämndens yttrande med anledning av en granskning av vården 
och omsorgen av multisjuka äldre som bor kvar i det egna hemmet. Pensionärsrådet 
instämmer i kritiken, men anser att det inte är tillräckligt belyst var ansvaret för olika insatser 
ska ligga samt hur samverkan ska ske.  
 
§ 11.  Hemtjänst för äldre, kvalitet och rättssäkerhet för den enskilde – remissvar 
Revisionskontoret har granskat och bedömt rättssäkerheten för äldre vid genomförandet av 
beviljat bistånd av hemtjänst. Pensionärsrådet anser att det borde förtydligats ytterligare var 
ansvaret ska ligga.  
 
§ 12.  Tertialrapport 1 
Marianne Snell lämnar en muntlig information att äldreomsorgen beräknas ha en budget i 
balans. Stadsdelsnämnden uppdrar åt Sven-Ingvar Larsson, Ingrid Stockman och Clas 
Hagwall att att yttra sig över tertialrapporten senast 060516. 
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§ 13.  Samverkan med landstinget 
Diskussion har påbörjats att tillsammans med landstinget öppna en ”äldrecentral” på  nya Rio 
vård- och omsorgsboende. Pensionärsrådet utser Margareta Thörnblom och Jutta Askergren 
att ingå i referensgruppen. 
 
§ 14.  Landstingets pensionärsråd 
Landstingets pensionärsråd har bjudit in stadsdelsnämndernas pensionärsråd till möte 060616. 
Clas Hagwall utses att representera Östermalm. 
 
§ 15.  Väntetid 
Pensionärsrådet undrar hur långa väntetiderna för en plats på särskilt boende är på Östermalm. 
Förvaltningen återkommer med redovisning vid nästa pensionärsråd. 
 
 
 
Helén Engberg 
Sekreterare  
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